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ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin Ńei extraordinare  a Consiliului Local al Municipiul ui Hunedoara din  

data de 19.12.2011 
 
 
 
 

Conducerea şedinŃei este exercitată de dna. FĂRCAŞ BIANCA care a fost aleasă 
preşedinte de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.260/2011 
adoptată prin votul deschis al majorităŃii consilierilor locali în funcŃie. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinŃă este de 2 luni. 

 
Dna. Fărcaş Bianca:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  
 
“Domnilor consilieri, stimaŃi invitaŃi, 
 Declar deschisă şedinŃa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunŃându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenŃa până la această oră un număr 
de 18 consilieri. Lipsesc domnii consilieri Cazan Florin, Drăgoescu Mihai şi Farcaş Ladislau.  

Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă de drept: dl. primar Ovidiu Marius Hada, 
dl. viceprimar Dan Nicolae Robert şi dl. secretar Aurel RaŃă-Bugnariu. 

Ca invitaŃi participă dl. director economic Bîndea Marcel, dl. director tehnic Demeter 
Ladislau şi Călina Silvia şef B.P.F.I.A.P.L.A.I.  

 
Domnul  primar prezintă ordinea de zi.  
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Ordinea de zi este cea prezentată, nu s-a schimbat nimic.” 

Se supune la vot ordinea de zi, care se aprobă cu unanimitate de voturi.  
 

Dna. Fărcaş Bianca:  
„Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soŃ, soŃie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunŃe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinŃă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziŃiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraŃiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinŃă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
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                   (2) În situaŃiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaŃi să anunŃe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menŃionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziŃiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Domnul consilier Şoş nu va participa la dezbateri şi nu va vota la punctul 2 de pe 

ordinea de zi.” 
 
Dl. Şoş Iosif:  
 „Este vorba despre premierea sportivilor şi elevilor.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Nu mi se pare normal. Dacă unii dintre copii dumneavoastră sunt olimpici, şi numai 

pentru potenŃialul că, copilul poate să fie nominalizat e..., dar eu mi-am spus doar părerea.” 
  
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Nu, în situaŃia aceasta nu, puteŃi participa la vot.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca:  
 „Deci şi domnul consilier Şoş poate să participe la votul proiectului aflat pe ordinea de 

zi la punctul 2.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Dacă îi era trecut numele în şedinŃa de consiliu, atunci era o altă poveste.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca:  
 „ Şi dacă era un proiect de hotărâre făcut special pentru copilul lui.” 

 

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al 
municipiului Hunedoara, şi a virărilor de credite bugetare, pe anul 2011. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-nei Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil. 

                -    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.261/2011 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării sumei de până la 20.000 
lei, din bugetul local, pentru premierea sportivilor şi elevilor cu rezultate deosebite în anul şcolar 
2010 – 2011, la olimpiadele şcolare pe specialităŃi, faza judeŃeană, naŃională şi internaŃională. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-nei Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
-    d-lui NeamŃiu care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri.  

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „CâŃi elevi sunt prinşi în acordarea acestor premii, cine stabileşte lista, şi cine o 

aprobă?” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „S-a trimis tuturor colegiilor din municipiul Hunedoara o adresă prin care dânşii ne-au 

trimis elevii care merită să fie premiaŃi.”  

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „CâŃi sunt de toŃi?”  

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „261 domnule consilier.” 

Dna. Chiş-Şerban Ana Aurelia:  
 „O singură întrebare. Clubului Copiilor i s-a cerut listă?” 

Dl. Bîndea Marcel Mircea:  
 „Da, li s-a cerut şi lor.”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „La Clubul Copiilor sunt elevi din municipiul Hunedoara care merg la şcolile din 

municipiul Hunedoara.” 

Dna. Chiş-Şerban Ana Aurelia:  
 „Da, dar au nişte rezultate deosebite, şi rezultatele sunt obŃinute la Clubul Copiilor.”  

Dna. Fărcaş Bianca:  
 „Da, dar acestea sunt activităŃi extra şcolare. Ei sunt cuprinşi pe şcoli în lista aceea de 

261 de elevi.”    

Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Cred că doamna consilier Chiş se referă la cei de la dansuri, nu?”   

Dna. Chiş-Şerban Ana Aurelia:  
 „Da.” 

Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „...care nu sunt cuprinşi în lista aceasta.” 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Doar pentru că dumneavoastră vorbiŃi în titlul hotărârii de olimpiade, la anumite 

specialităŃi, acolo este cu totul altceva. Probabil că se poate discuta la un anumit moment.” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „AscultaŃi-mă. DaŃi-mi voie să intervin fără să deviez prea mult de la subiect. ToŃi 

elevii din municipiul Hunedoara participă la ceva în cadrul şcolii. Acuma dacă consideraŃi că pentru 
fiecare eveniment la care participă ar trebui să premiem copiii, atunci ar trebui să-i premiem pe cei 
de la ansamblul de la Casa de Cultură, care, într-adevăr, i-aŃi văzut, sunt fenomenali. Ar trebui să-i 
premiem pe cei care au câştigat faza judeŃeană la Crucea Roşie – Micii sanitari. Acuma trebuie noi, 
dumneavoastră, să hotărâm cât de mulŃi bani doriŃi să alocăm pentru elevi, pentru că, în cadrul 
activităŃilor şcolare şi extra şcolare, ei participă la foarte multe. Sumele, dacă faceŃi un calcul, dacă 
se dă până la 20.000 de mii de lei, împărŃiŃi la 261, e micuŃă suma. Să-l chemi şi să-i dai 10 lei iar 
nu este nu ştiu ce avantaj pentru dânşii. Acum trebuie să ne hotărâm dacă în anii următori suntem 
de acord să ridicăm plafonul acesta la o sumă mai mare, şi să le dăm pentru, sau să stabiliŃi 
dumneavoastră, pentru faza naŃională, locul întâi, se dau atâŃia bani, pentru locul doi atâŃia bani, 
pentru faza judeŃeană atât, dacă se dă numai pentru învăŃătură. Vă întreb eu, de ce nu-i premiem 
pe cei care au luat locul întâi la şah?”        
   

Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Să mai dăm şi prin rotaŃie, nu tot aceeaşi elevi să primească bani.” 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Acuma noi nu stabilim cine-i foarte bun, el a câştigat.” 
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „InstrucŃiunile de la Minister trebuie respectate, dacă sunt numai şcoli, atunci numai 

şcoli, dacă sunt şi alte cluburi....” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „AscultaŃi-mă. Această premiere nu se face la îndrumarea Inspectoratului sau a 

Ministerului.”  

Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „Cine organizează aceste concursuri, olimpiade şcolare, acela ştie foarte clar.”    

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Domnule profesor, sunt olimpiadele şcolare, este clară treaba, face obiectul altei 

discuŃii.”   

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Bun, îi premiem pe cei de la box, pe cei de la karate sau pe cei de la fotbal. 

Întrebarea mea este de ce nu pe cei care joacă şah sau tenis?” 

Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Pentru că nu toŃi vin să ceară.” 

Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Este o întrebare foarte pertinentă.”   

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Bun, eu am înŃeles. Eu vream doar să pun pe masă, să putem discuta şi altceva. 

Doamna consilier are o propunere bună, dar nu a fost depusă cerere. Aum trebuie să vedem cât 
de mult ridicăm plafonul să plătim, sau să recompensăm aceşti elevi pentru participare.” 
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Dna. Chiş-Şerban Ana Aurelia:  
 „Sportivii sunt cei din cadrul şcolilor sau a cluburilor sportive? Pentru că atunci se 

creează o inechitate, adică sportivi sunt premiaŃi, iar cei care fac cultură nu sunt premiaŃi.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Corect, aveŃi dreptate. Care fac ce?” 

 Dna. Chiş-Şerban Ana Aurelia:  
 „Cultură.” 

 Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Sunt de acord cu dumneavoastră până la punctul în care spuneŃi că se face o 
oarecare nedreptate, dar aici poate merg pe ce a spus doamna consilier Aldea. Ei n-au cerut. Vă 
imaginaŃi că dacă noi am trimite pe cine credeŃi că ar trebui să premiem, toŃi profesorii s-ar premia şi 
toŃi elevii.”  

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Aici spuneŃi de olimpiade şcolare. Şi aici vă referiŃi exact la specialităŃile care 

beneficiază de olimpiade şcolare.” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Domnule consilier BobouŃanu, nu vă supăraŃi, este aşa hotărârea. Pe viitor, ca să nu 

mai întâmpinăm, şi să nu mai ajungem la discuŃii din acestea, eu propun separat pentru elevii din 
cadrul olimpiadelor o anumită sumă clară, pentru că, altfel, cum spunea doamna consilier Chiş 
foarte corect, şi sportivii fac tot o activitate extra şcolară, ca şi cei de la Clubul Copiilor, ca cei de la 
karting, ca cei de la ce vreŃi dumneavoastră.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  

  „Şi atunci unde este echitabilitatea?”  
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Pentru că dacă îi băgăm pe toŃi la grămadă, atunci trebuie să-i băgăm şi pe cei de la 

Clubul Copiilor, aşa mi se pare corect, dacă au avut rezultate, dacă nu au avut rezultate, iasă din 
discuŃie.”  

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Dumneavoastră ce înŃelegeŃi prin olimpiade şcolare pe specialităŃi? Ce premiaŃi?” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Eu înŃeleg ceea ce cred că înŃeleagă toată lumea, matematică, fizică, chimie şi sport, 

dacă este olimpiadă de sport. Dar întrebarea doamnei consilier Chiş este pertinentă. Sunt premiaŃi 
doar sportivii care au participat la olimpiade, sau este vorba despre sportivii de la cluburi care sunt 
elevi şi sunt participanŃi la cluburile sportive şi care fac asta extra şcolar?” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Olimpiada la sport, la fotbal,  a fost câştigată de către Liceul 1.” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Dumneavoastră aŃi rămas blocat la fotbal!”        
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Titlul hotărârii sună aşa: proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării sumei de 

până la 20.000 lei, din bugetul local, pentru premierea sportivilor şi elevilor cu rezultate deosebite în 
anul şcolar 2010 – 2011, la olimpiadele şcolare pe specialităŃi, faza judeŃeană, naŃională şi 
internaŃională. Păi dacă a participat la olimpiadă şcolară, chir dacă este sportiv, tot elev este. Din 
câte văd eu, şi îmi dau seama din titlul hotărârii, nu este vorba despre aceia care au participat la 
olimpiada de sport, e vorba de alŃi sportivi care au participat în cadrul cluburilor la alte activităŃi extra 
şcolare.” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  

 „Dacă e şcolar pe specialităŃi, şi atunci el are specialitate la Liceul 1 fotbalul, atunci 
intră aici.”  

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Vasilescu Tatiana:  
 „Proiectul acesta are două componente. A-sportivii, B-participanŃii la olimpiadele 

şcolare.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Mai daŃi-mi voie să spun un singur lucru. Dacă aceast olimpiadă, cum aŃi spus 

dumneavoastră de elevii din licee, au fost numai între patru licee şi au participat şase echipe.... ” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Profilul liceului este sportiv, şi atunci este la olimpiada pe profil.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Am înŃeles. Dar dacă el a participat numai la noi în oraş şi s-a bătut cu....” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dna. Fărcaş Bianca:  
 „HaideŃi să ne oprim acuma. Dacă aŃi citit raportul, o să vedeŃi că sunt pe baza 

propunerilor, da?. S-au făcut nişte propuneri de la InstituŃiile de învăŃământ, de la cluburile 
sportive. Acuma, dacă cei de la clubul de dansuri nu au făcut propunere pentru premierea 
acestor copii....” 

Dna. Chiş-Serban Ana Aurelia:  
 „Nu li s-a cerut, pentru că de aceea am întrebat. Am fost invitată la Clubul Copiilor la o 

manifestare, şi am fost întrebată de ce copiii lor, care au rezultate deosebite, care an de an, în 
loc să bată mingea în spatele blocului, se duc şi fac o muncă deosebită, pentru că într-adevăr 
sunt nişte copii deosebiŃi, de ce lor nu li se cere niciodată lista ca să îşi treace elevii care sunt 
premiaŃi?” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Eu am o întrebare, doamna consilier. Dacă dumneavoastră vă imaginaŃi, noi nu 

avem de unde să ştim, să cunoaştem rezultatele lor. Dacă făceau o cerere.... De asemenea, 
doar pentru activităŃile lor nu mi se pare, neapărat, că trebuie să fie remuneraŃi. E lăudabil faptul 
că aceşti copii nu stau în baruri, ci merg şi fac aceste activităŃi culturale, dar dacă nu a participat 
la un concurs, să zic, cel puŃin judeŃean....”      

Dna. Chiş-Serban Ana Aurelia:  
 „Păi nu, e vorba de concurs.”    

Dna. Fărcaş Bianca:  
 „De cine Ńine, de Inspectorat sau de Primărie?” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Inspectoratul face propuneri.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Noi trebuie să luăm în calcul la următoarea şedinŃă ceva asemănător, şi o să vedem 

atunci.” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Întrebarea este retorică, nu se mai poate face nimic acum. Va trebui ca pe viitor să 

se facă foarte clar: cluburile separat, în funcŃie de rezultate, iar elevii olimpici să fie premiaŃi 
separaŃi, ca să nu mai fie discuŃiile acestea.”   

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Sigur că da.” 

 
Întrucât nu  mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.262/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 
Local al municipiului Hunedoara nr.33/2011 privind aprobarea Programului anual de achiziŃii publice 
pe anul 2011, cu modificările şi completările ulterioare. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-nei Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
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Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.263/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind acordarea facilităŃilor la transportul public local 
de călători în municipiul Hunedoara efectuat cu mijloace de transport aparŃinând S.C.Manolache 
Transcom Auto S.R.L.- concesionarul serviciului de transport public local, începând cu data de 
01.01.2012. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Nu am nimic de adăugat la nota de fundamentare, am vrut doar să menŃionez că 
acest proiect de hotărâre a venit, oarecum, în urma mai multor audienŃe. Sunt cetăŃeni ai 
municipiului Hunedoara care depăşeau acel prag de 700 de lei doar cu 3, 4 lei. Au venit cu dovezi 
de la doctor că trebuiau să meargă din Micro 5, din Micro 7, de nu ştiu câte ori la spital, şi atunci am 
considerat că, pentru acei pensionari care au până la 1.000 de lei, care nu este o sumă 
extraordinară, şi în condiŃiile actuale de criză, am putea să-i ajutăm. Vă mulŃumesc.”      

 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

  
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „O singură observaŃie. Cred că nu au putut fi tipărite 1.008.000 mii de bilete, 108.000 

mii bănuiesc.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Unde vedeŃi?” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „La raport aveam ,ceea ce schimbă valoarea sumei.”  

Dna. Fărcaş Bianca:  
 „Da, este un zero în plus.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Vă mulŃumim, domnule consilier.”      

Dl. Gyorfi Jeno:  
 „Am înŃeles că au fost probleme cu Manolache Trans Com, cu transportul la Boş, 

Răcăştie, Zlaşti, săptămâna trecută nu au mers autobuzele. La fel în oraş, în loc de a circula din 
jumătate în jumătate de oră, au circulat câteva zile din oră în oră.”    

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Noi nu am fost informaŃi.”  
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Dl. Gyorfi Jeno:  
 „Vă informez eu.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Vă mulŃumesc.” 

 
Dl. Demeter Ladislau:  
 „Compartimentul care urmăreşte ştie, au fost probleme de alimentare cu combustibil a 

autobuzelor.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Adică cum probleme? Că numai se duce la pompă şi bagă, aia nu este problemă.” 

 
Dl. Gyorfi Jeno:  
 „Nu au avut bani de motorină.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Dar asta nu înseamnă că ei au posibilitatea de a nu respecta contractul.” 

Dl. Demeter Ladislau:  
 „Aceasta a fost motivaŃia.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Şi au fost sancŃionaŃi? Au fost avertizaŃi cel puŃin, domnule Demeter?” 

 
Dl. Demeter Ladislau:  
 „Au fost avertizaŃi verbal, şi urmează....” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Domnule director Demeter, verbal e ca şi când nu i-ai spus, nu există dovadă 

verbală. Verbal e ca şi când i-ai făcut cu mâna: eşti rău. Nu aşa, trebuie în scris, să avem dovadă.”  
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Verbal nu depui la dosar.” 
 
Dl. Demeter Ladislau:  
 „Noi avem corespondenŃă cu ei săptămânal.”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Nu contează. În instanŃă, povestea dumneavoastră este o poveste împotriva poveştii 

lui. Noi trebuie să avem dovadă de fiecare dată. Dacă în fiecare zi trebui să-i trimitem adrese, în 
fiecare zi îi trimitem adrese. ”      

Dl. Gyorfi Jeno:  
 „Domnule primar, acest contract, ar trebui la diverse, dar azi nu avem diverse, dar la 

şedinŃa ordinară, acest contract, cât mai durează? Sau dacă este....”    

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Să nu vă mai spun că dânşii au făcut o adresă către noi, când va trebui să depunem 

pentru majorare de tarif. Dar aceea va trebui postată. Dânşii vor să ridice la 2 lei. Eu, dacă ar fi să 
gândesc din punct de vedere economic, probabil că înŃeleg, Ńinând cont că, aşa cum ştiŃi toŃi, 
motorina s-a scumpit, dar, exact cum spuneaŃi dumneavoastră, trebuie reevaluat contractul întru 
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totul, adică, dacă dânşii nu îşi respectă programul, dacă autobuzele care au fost sunt mai rele sau 
mai bune, deci chiar trebuie făcută o analiză, şi o să rog colegii mei până pe data de 29 decembrie 
să ne dea cel puŃin informaŃii, pe ce ne poate da, ca la diverse să putem discuta” 

 
Dl. Gyorfi Jeno:  
 „Atunci în 29 decembrie discutăm.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Domnule director Demeter, domnule secretar.... Vă mulŃumesc. Iar, vă rog frumos, 

dacă dumneavoastră, ca şi consilieri, cunoaşteŃi o problemă, nu aşteptaŃi până la şedinŃă, daŃi un 
telefon la colegii mei. Trebuie luate măsuri, degeaba ştim după o lună. Că dacă se întâmpla a doua 
zi după şedinŃa de consiliu, noi tot nu ştiam de problemă, şi trece o lună de zile în care nu putem să 
luăm măsuri, iar acei cetăŃeni au fost nedreptăŃiŃi de acest fapt.”  
 

Dl. Gyorfi Jeno:  
 „Nu putea să punem oamenii aceia să stea iarna şi câte o oră în staŃie.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Tocmai de aceea trebuie, direct, să fim anunŃaŃi în ziua aceea”     

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-10 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.264/2011 se aprob ă în unanimitate 
 
Dna. Fărcaş Bianca:  
 „Înainte de a încheia această şedinŃă extraordinară, pentru că nu ne mai vedem până 

săptămâna viitoare, doresc să vă urez tuturor  ”Crăciun Fericit”. 
„Vă mulŃumesc, doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinŃa de azi a 

consiliului local." 
 
 
 
 
 
 

 
          PREŞEDINTE,                        SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 
 

MINUTA 
şedin Ńei extraordinare  a Consiliului Local al Municipiul ui Hunedoara din  data de 19.12.2011 

 
 
 
 

 
 

Punctul 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului 
local al municipiului Hunedoara, şi a virărilor de credite bugetare, pe anul 2011. 

Hotărârea nr.261/2011 se aprob ă se aprob ă în unanimitate. 
 
 

Punctul 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării sumei de 
până la 20.000 lei, din bugetul local, pentru premierea sportivilor şi elevilor cu rezultate deosebite în 
anul şcolar 2010 – 2011, la olimpiadele şcolare pe specialităŃi, faza judeŃeană, naŃională şi 
internaŃională. 

Hotărârea nr.262/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
 

Punctul 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea 
Hotărârii Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr.33/2011 privind aprobarea Programului 
anual de achiziŃii publice pe anul 2011, cu modificările şi completările ulterioare. 

Hotărârea nr.263/2011 se aprob ă în unanimitate 
 
 

 Punctul 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind acordarea facilităŃilor la 
transportul public local de călători în municipiul Hunedoara efectuat cu mijloace de transport 
aparŃinând S.C.Manolache Transcom Auto S.R.L.- concesionarul serviciului de transport public 
local, începând cu data de 01.01.2012. 

Hotărârea nr.264/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
 

 
SECRETAR, 

Aurel RaŃă-Bugnariu 

 

 


